
Ena metla je premalo
Na skupnem zasedanju zborov občinske skupščine Ljubljana Mo-

ste-Polje 23. decembra 1987 je ob obravnavi predloga resolucije
o politiki uresničevanja plana občine za obdobje 1986-1990 v letu
1988 delagacija KS Moste postavila naslednje vprašanje:

Na področju Javna higiena je
treba vnesti tudi opredelitev, da si
bodo vse strukture v občini priza-
devale za rešitev rednega čiščenja
ožjega središča Most (trgovsko in
prometno središče). Najbolj so
kritične točke: ploščad nakupo-
valnega centra Rojčeva 16-26, do-
stop - stopnice na to ploščad; ne-
posredna okolica tržnice; avto-
busna postajališča. Vse te točke so
v neposredni bližini stavbe občin-
ske skupščine. Samo en čistilec in
vsakoletno kampanjsko čiščenje
ne zadošča. Zahtevam sistemsko
rešitev tega problema.«

Občinski komite za urbanizem,
gradbeništvo in varstvo okolja je
na delegatsko vprašanje takole
odgovoril:

Komunalo podjctje Ljubljana
TOZD Javna higiena bo izvajalo
redno čiščenje javnih prometnih
površin redno in v skladu s spre-
jeto plansko intenziteto čišče-
nja, ki jo sprejme in potrdi ko-
munalna skupnost ljubljanskih
občin v letnem programu za leto
1988. Ta pa še ni sprejet. Občin-
ski komite za urbanizem, grad-
beništvo in varstvo okolja bo

v skladu s svojimi pristojnosttmi
spremljal realizacijo prograima
čiščenja javnih prometnih po>vr-
šin in po potiebi ukrepal.

Z odgovorom se strinja tudi iz-
vršni svet občinske skupščine.

j # Naša skupnost
I bo spet iz£la 9. marca

• Vesti iz kulture
V domu za starejše občane v Ši-

ški, Bijedičeva 15, razstavlja riisbe
in grafike Marjan Kolenc, naš iob-
čan in član likovne sekcije KUJD
Vide Pregarc. Razstava je bila iod-
prta v počastitev slovenskega ktul-
turnega praznika.
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